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Protokół Nr LXXV/2022 

Protokół z LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie, która odbyła się 10 listopada 

2022 r. w trybie zdalnym (wideokonferencja) od godziny 1300 do godziny 1334. Sesja została zwołana 

na wniosek Prezydenta Miasta Tarnowa Romana Ciepieli (pismo z 3 listopada 2022 r. – zał. nr 1) 

na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. W sesji wzięło 

udział 24 radnych Rady Miejskiej (lista obecności – zał. nr 2) oraz Koordynator Biura Radców 

Prawnych Beata Baran, Dyrektor Centrum Usług Społecznych Dorota Krakowska, pracownicy 

wydziałów Urzędu Miasta Tarnowa oraz miejskich jednostek organizacyjnych. Obrady były 

transmitowane na stronie tarnow.esesja.pl. 

Proponowany porządek obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie w dniu  

10 listopada 2022 r. o godz. 1300– zał. nr 3: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie. 

2. Zmiana uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowie, 

utworzenia Centrum Usług Społecznych w Tarnowie oraz nadania mu statutu – podjęcie uchwały. 

3. Zamknięcie obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie.   

Ad. 1) Otwarcie obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Jakub Kwaśny otworzył obrady o godzinie 13:00. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w obradach. 

Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie quorum w programie eSesja. 

Do Kancelarii Rady Miejskiej w Tarnowie wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Tarnowa z dnia  

8 listopada 2022 r. (zał. nr 4) o poszerzenie porządku obrad o materiał [I] projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. Poszerzenie porządku obrad o materiały [I] wymagało 

głosowania Rady Miejskiej. 

Przystąpiono do głosowania. 

• Głosowanie wniosku w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt [I] "Zmiana uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych - podjęcie uchwały" - po punkcie [2] (wniosek Prezydenta MT).  

Za poszerzeniem porządku obrad głosowało 23 radnych (Grażyna Barwacz, Mirosław Biedroń, Marek 

Ciesielczyk, Agnieszka Danielewicz, Józef Gancarz, Krzysztof Janas, Zbigniew Kajpus, Kinga 

Klepacka, Stanisław Klimek, Barbara Koprowska, Roman Korczak, Anna Krakowska, Jakub Kwaśny, 

Krystyna Mierzejewska, Adam Sajdak, Dawid Solak, Sebastian Stepek, Grzegorz Światłowski, 

Angelika Świtalska, Marian Wardzała, Piotr Wójcik, Tadeusz Żak, Tomasz Żmuda), 1 radny (Piotr 

Górnikiewicz) był nieobecny podczas głosowania (brak potwierdzenia quorum w programie eSesja),  

1 radna (Jolanta Żurowska) była nieobecna na sesji. Porządek obrad został poszerzony. 

Przyjęty porządek obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

 

1. Otwarcie obrad nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie. 

2. Zmiana uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowie, 

utworzenia Centrum Usług Społecznych w Tarnowie oraz nadania mu statutu – podjęcie uchwały. 
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3. [I] Zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – podjęcie uchwały. 

4. Zamknięcie obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie.   

 

Ad. 2) Zmiana uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Tarnowie, utworzenia Centrum Usług Społecznych w Tarnowie oraz 

nadania mu statutu – podjęcie uchwały. 

Opinia Komisji Rodziny i Spraw Społecznych – pozytywna – zał. nr 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jakub Kwaśny poinformował radnych, że po dyskusji zostanie 

ogłoszona przerwa na posiedzenie Komisji Rodziny i Spraw Społecznych, by ta zaopiniowała materiał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jakub Kwaśny zwrócił się z prośbą do Dyrektor Centrum Usług 

Społecznych Doroty Krakowskiej z prośbą o wprowadzenie do materiału.  

Dyrektor CUS Dorota Krakowska: Z uwagi na fakt, że wchodzą dwie nowe ustawy do realizacji, Pan 

Prezydent zdecydował, że te zadania będziemy w części wykonywać w CUS. W związku z nową ustawą 

o zakupie preferencyjnym paliwa. Będziemy przyjmować i prowadzić postępowania w sprawach 

dotyczących weryfikacji wniosków o zakup węgla. Natomiast druga ustawa, która wchodzi od  

1 grudnia to jest przyznawanie i wypłacanie dodatku elektrycznego dla gospodarstw domowych 

zgodnie z ustawą z dnia 7 października o szczególnych rozwiązaniach służących ochronie odbiorców 

energii elektrycznej. Te zadania będą wykonywane w CUS.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jakub Kwaśny zwrócił się z prośbą do Pani Dyrektor CUS Doroty 

Krakowskiej by dokonała również wprowadzenia w kolejny temat związany ze zmianą uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, w związku z połączeniem dyskusji na temat obydwu punktów. 

Dyrektor CUS Dorota Krakowska: Jeśli chodzi o wprowadzenie drugiej uchwały tutaj się zmienia 

finansowanie, jeśli chodzi o algorytm uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej. Dotychczas te 

kwoty na jednego uczestnika były 24 096, na dzisiaj mamy 25 896, czyli zwiększa się algorytm na 

jednego uczestnika o 150 zł i to jesteśmy zobowiązani wprowadzić.  

Natomiast druga rzecz, też bardzo ważna to są oszczędności, które mamy – to nawet nie są 

oszczędności – tylko rezygnacja z turnusów, sportu rekreacji i turystyki przez Tarnowskie 

Stowarzyszenie Kultury Fizycznej „Pogórze”. Zrezygnowali z dwóch organizacji imprez. To jest 11 

381. Dodatkowo po konsultacji z Powiatowym Urzędem Pracy okazało się, że kwota prawie 107 tys. 

nie zostanie przez nich wykorzystana. W związku z powyższym te zadania możemy realizować u nas 

poprzez włączenie i przyznanie przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych naszym 

mieszkańcom, ponieważ mamy ich bardzo dużo. W związku z powyższym prosimy o uchwalenie tej 

uchwały tak, aby nie wydawać decyzji odmownych u nas. Natomiast, żeby środków nie zwracać do 

PEFRON-u      

Radny Mirosław Biedroń zadał pytanie w kwestii preferencyjnej sprzedaży węgla. Ile w tej chwili 

osób zgłosiło w Tarnowie chęć skorzystania z tej propozycji? Czy są już zgłoszenia? 

Dyrektor CUS Dorota Krakowska: Na dzień dzisiejszy na godzinę 12 mieliśmy 170 wniosków 

złożonych. Z tego ponad 70 jest pozytywnie rozpatrzonych i przygotowujemy już całą tabelę, którą 

będziemy przekazywać do MPGK ponieważ tam to będzie realizowane. Oczywiście jak opał dotrze do 
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nas, bo to jest warunek. Jeszcze wcześniej musimy przygotować porozumienie odnośnie ochrony 

danych osobowych, tak żeby dane wrażliwe też były zabezpieczone. Jeśli chodzi o opał to w tej chwili 

mamy propozycję prawie na 200 ton opału, jeśli chodzi o zapotrzebowanie.   

Radny Józef Gancarz radny chciał uzyskać informację czy jest możliwość preferencyjnej sprzedaży 

węgla w Tarnowie dla chętnych spoza GMT. Czy ustawodawca daje taką możliwość?  

Dyrektor Dorota Krakowska poprosiła by odpowiedzi na to pytanie udzieliła Koordynator Biura 

Radców Prawnych UMT, Pani Beata Baran.  

Koordynator Biura Radców Prawnych UMT Beata Baran poinformowała, że nie ma takiej 

możliwości. Każda gmina we własnym zakresie organizuje tą sprawę. A jeżeli gmina nie podjęła 

decyzji o prowadzeniu tego typu sprawy, to dopiero wówczas mogą się włączać w to gminy sąsiednie. 

GMT podjęła decyzję, że zajmuje się sprzedażą preferencyjną węgla i tylko, i wyłącznie dla swoich 

mieszkańców może to uczynić.  

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę na posiedzenie Komisji Rodziny i Spraw 

Społecznych. 

--- PRZERWA OD GODZINY 13:25 DO GODZINY 13:31 --- 

Przewodniczący Jakub Kwaśny wznowił obrady po przerwie i poinformował, że Komisja Rodziny i 

Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała oba projekty uchwał.  

Uchwała Nr LXXV/715/2022 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 10 listopada 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie przekształcenia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowie, utworzenia 

Centrum Usług Społecznych w Tarnowie oraz nadania mu statutu została podjęta.  

Za podjęciem uchwały głosowało 23 radnych (Grażyna Barwacz, Mirosław Biedroń, Marek 

Ciesielczyk, Agnieszka Danielewicz, Józef Gancarz, Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Zbigniew 

Kajpus, Kinga Klepacka, Stanisław Klimek, Barbara Koprowska, Roman Korczak, Anna Krakowska, 

Jakub Kwaśny, Krystyna Mierzejewska, Adam Sajdak, Sebastian Stepek, Grzegorz Światłowski, 

Angelika Świtalska, Marian Wardzała, Piotr Wójcik, Tadeusz Żak, Tomasz Żmuda), 1 radny (Dawid 

Solak) nie oddał głosu, 1 radna (Jolanta Żurowska) była nieobecna na sesji. 

Ad. 3) [I] Zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych – podjęcie 

uchwały. 

Opinia Komisji Rodziny i Spraw Społecznych – pozytywna – zał. nr 6 

Uchwała Nr LXXV/716/2022 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 10 listopada 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 24 radnych (Grażyna Barwacz, Mirosław Biedroń, Marek 

Ciesielczyk, Agnieszka Danielewicz, Józef Gancarz, Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, Zbigniew 

Kajpus, Kinga Klepacka, Stanisław Klimek, Barbara Koprowska, Roman Korczak, Anna Krakowska, 

Jakub Kwaśny, Krystyna Mierzejewska, Adam Sajdak, Dawid Solak, Sebastian Stepek, Grzegorz 
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Światłowski, Angelika Świtalska, Marian Wardzała, Piotr Wójcik, Tadeusz Żak, Tomasz Żmuda),  

1 radna (Jolanta Żurowska) była nieobecna na sesji. 

Ad. 4) Zamknięcie obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Tarnowie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Jakub Kwaśny zamknął obrady LXXV 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej o godzinie 1334. 

 

Na tym Protokół zakończono. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej  

 w Tarnowie 

 

 Jakub Kwaśny 

Protokół sporządziła: 

      Ewa Kura 
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Załączniki do Protokołu Nr LXXV/2022 

 

Zał. 1   Wniosek Prezydenta MT o zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

Zał. 2  Lista obecności na LXXV nadzwyczajnej sesji RM 10.11.2022 r. 

Zał. 3  Proponowany porządek obrad LXXV nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 10.11.2022 r. 

Zał. 4 Wniosek Prezydenta Miasta Tarnowa o poszerzenie porządku obrad. (mat. I) 

Zał. 5 Opinia Komisji Rodziny i Spraw Społecznych dot. zmiany uchwały w sprawie przekształcenia 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Tarnowie, utworzenia Centrum Usług Społecznych 

w Tarnowie oraz nadania mu statutu  
Zał. 6 Opinia Komisji Rodziny i Spraw Społecznych dot. zmiany uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych 


